



VOWING IN STYLE CEREMONY PACKAGE

Envision your intimate outdoor ceremony in The Secret Garden at The Repulse Bay, where you can exchange heartfelt vows amidst the natural beauty of this picturesque setting.

\$28,000 FOR A MAXIMUM OF 24 PERSONS

- Two-hour outdoor ceremony at The Secret Garden
- Seasonal floral decorated trellis
- Pew-ends with seasonal floral decoration (two pairs)
- Reception table and signing table with seasonal floral centerpieces
- Complimentary parking facilities for all guests (maximum three hours per vehicle)

ENHANCEMENTS (AT ADDITIONAL CHARGES)

- Three-tier mock wedding cake
- A 29-seater coach round trip service from Admiralty to The Repulse Bay
- Upgraded floral decorated arch
- Outdoor sphere lights

TIME SLOTS FOR THE CEREMONY

- 10am to 12pm
- 1pm to 3pm
- 4pm to 6pm



Terms and conditions:

- The package is available from Wednesday through Sunday until 31 July 2025, subject to availability.
- The two-hour ceremony package includes set up and associated works.
- The price is in Hong Kong dollars and subject to 10% service charge.
- All terms and conditions are subject to change without prior notice. Should any dispute arise, the decision of The Repulse Bay will be final.

THE REPULSE BAY



馥林戶外婚宴套餐

由花草叢林環抱簇擁，打開童話的秘密世界。這個神秘度高的隱世天地可讓新人在這如畫般的自然美景中交換真摯的誓言，展開幸福美滿人生的新一頁。

港幣\$28,000 | 可容納最多24位賓客

- 馥林兩小時戶外場地作證婚之用
- 鮮花裝飾佈置
- 兩對鮮花座椅背裝飾佈置
- 接待處及簽名桌鮮花佈置
- 所有來賓免費泊車服務（最多三小時泊車服務）

喜筵升級優惠（需額外收費）

- 三層結婚蛋糕模型供拍攝用
- 二十九座位旅遊巴士一部往來金鐘及淺水灣影灣園
- 升級版鮮花佈置
- 戶外醉人燈光效果

儀式可分為三個時段選擇

- 上午10:00 至中午12:00
- 下午1:00 至下午3:00
- 下午4:00 至下午6:00



條款及細則:

- 此婚禮套餐適用於2025年7月31日前的星期三至星期日，視乎日子情況而定。
- 兩小時的婚禮套餐已包括場地佈置及相關工作。
- 價格以港幣計算，並另加10%服務費。
- 所有條款及細則如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，淺水灣影灣園保留最終決定權。

THE REPULSE BAY

109 Repulse Bay Road, Hong Kong Tel : +852 2292 2838 Email: events@therepulsebay.com www.therepulsebay.com